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Dosljedno čuvanje
vjere ne čini vas
ultrakonzervativnim

Izvadak iz intervjua s
monsinjorom Fernandom
Ocárizom objavljen u Vida
Nueva godinu dana nakon što je
izabran za prelata Opusa Dei.

17.03.2018.

Svaka misija upravljanja, vođenja
trebala bi biti misija služenja. Godinu
dana nakon što je postao prelat
Opusa Dei, Fernando Ocáriz govori o
proteklim mjesecima tijekom kojih



su njegova nastojanja bila usmjerena
prije svega na prioritete postavljene
tijekom kongresa održanoga nakon
smrti prethodnog prelata Javiera
Echevarrije Evangelizacija u
obiteljima i među mladima.

Ocáriz kaže da se evangelizacijski
impuls pape iz Argentine već može
vidjeti u župama gdje se broj
sakramenata ispovijedi povećao.
Također je napomenuo da osjeća bol
zbog polemike koja je nastala u
nekim crkvenim krugovima na račun
apostolske pobudnice Amoris laetitia.
Sin ili kći Crkve ne bi nikada smjeli
izraziti destruktivnu kritiku bilo koga,
kamoli pape, naglasio je.

U siječnju 2017. godine izabrani ste
za prelata Opusa Dei. Riječ je o
odgovornosti koja je dobila i
potvrdu pape Franje. Što vidite kao
najznačajnije odluke koje ste
donijeli tijekom godine dana
prelatskoga djelovanja? Što su bile



najveće poteškoće s kojima ste se
susreli?

Velik dio posla uključivao je
bavljenje prioritetima postavljenim
na Generalnome kongresu Opusa Dei
za buduće godine. Prije svega je riječ
o evangelizaciji u obiteljima i među
mladima. Ovdje imamo velik broj
izazova s kojima se svi mi u Crkvi
susrećemo. Naše društvo treba
angažirane parove i ljude u braku
koji drugima mogu pokazati ljepotu
izvorne ljubavi, svjedočiti o sretnome
i ispunjenome životu u predanome
braku. Jednako tako moramo brinuti
i za svoje mlade, izići im ususret,
upoznati ih u njihovim čežnjama i
brigama.

Istodobno, ne možemo okrenuti leđa
onima koji su najviše u potrebi:
bolesnima, imigrantima,
nezaposlenima, siromašnima i
drugima. Oni imaju privilegirano
mjesto u Isusovu srcu, jednako kakvo



bi trebali imati i u našemu. Hvala
Bogu, u ovim prelatskim mjesecima
nisam se suočio s nekim posebnim
poteškoćama. Uvelike se oslanjam na
snagu molitava tolikih ljudi.

Što biste poručili onima koji Opus
Dei vide kao zatvorenu sektašku
grupu ultrakonzervativne
ideologije?

U prvome redu da oni koju su u
Opusu Dei, što je nedvojbeno, nisu
savršeni, da imamo nedostataka i da
radimo greške. Istodobno, pozvao
bih ih da se upoznaju sa stvarnošću
iz prve ruke, a ne da se povode za
klišejima. Uvijek je dobra praksa u
životu biti otvoren istini! Pogledajte,
u šezdesetima smo imali suprotan
problem: veći broj ljudi govorio je da
je Opus Dei opasna inovacija. Vjerno
čuvati vjeru primljenu u Crkvi ne
čini vas ultrakonzervativnim.
Napredak u misiji širenja Kristova
svjetla, pažljivo posvećene



potrebama svih dobnih skupina, ne
čini vas sljedbenikom
progresivističke ideologije.

Što vidite kao najveće postignuće
pape Franje u dosadašnjemu
pontifikatu?

Već je moguće vidjeti prve utjecaje
njegova evangelizacijskoga impulsa.
Papa Franjo potiče Crkvu da bude na
još jasniji način odraz stvarnosti
inkarnacije božanske milosti. On je
pastir koji vodi svoje stado svojom
riječju i svojim primjerom s
usklađenošću između onoga što kaže
i onoga što čini. Također, prilično
često ohrabruje ljude da se vrate
sakramentu pomirenja. Rezultati se
već mogu vidjeti u župama. Papa nas
također poziva na radosnije i
entuzijastičnije pastoralne napore.
On pruža podršku obiteljima u
njihovim borbama uvjeravajući ih u
pomoć našega Gospodina usprkos
svim poteškoćama i nedostatcima.
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